
    

Με εντυπωσίασε το βίντεο που γύρισαν οι ακτιβιστές της 
οικολογικής οργάνωσης Greenpeace, σχετικά με τις 
δράσεις τους για την προστασία του περιβάλλοντος. Με 
τον τρόπο που τις παρουσίασαν, κατάφεραν να μας 
ενημερώσουν για τις κινήσεις τους ως εθελοντές και για 
τα προβλήματα που υπάρχουν. Ακόμα, μας έκαναν να 
σκεφτούμε για όλα αυτά και να δράσουμε ως εθελοντές, 
βάζοντας έναν καλό στόχο. 

   Ίσως κάποιοι αλλάξουν γνώμη για αυτές τις δράσεις, 
όπως άλλαξα και εγώ! Η κάθε βοήθεια μετράει! 
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